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2008 年 5 月 14 日 

立法會會議 

 

就“完善公園草地設施” 

動議的議案 

 

  陳智思議員已作出預告，會在2008年5月14日舉行的立法會

會議上，就“完善公園草地設施”動議議案。現隨文件附上有關的議

案。立法會主席已指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程

上。 

 

 

 立法會秘書 

 

 

 

 

 

（林鄭寶玲女士代行）  

 

連附件 
 



2008年5月14日(星期三) 
立法會會議席上 
陳智思議員就 

“完善公園草地設施” 
提出的議案 

 
 

議案措辭 
 
 

“本會促請政府在規劃城市的過程中，包括發展日後的西九文化區及中環新海濱
等項目時，研究在計劃興建的休憩用地內種植更多草坪，增撥資源進行草地保養

工程，並把個別草坪開放予公眾使用，減少不必要的規管，讓市民大眾尤其小朋

友能更好地享用這些公用設施。” 
 
 
 
 

(Translation) 
 

Motion on  
“Perfecting lawn facilities in parks” 
to be moved by Hon Bernard CHAN  

at the Legislative Council meeting 
of Wednesday, 14 May 2008 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
“That this Council urges that the Government should, in the course of urban planning, 
including the development of future projects such as the West Kowloon Cultural 
District and the New Central Harbourfront, study the planting of more lawns in the 
open spaces planned to be provided, allocate more resources for the maintenance of 
lawns, make available individual lawns for use by the public and reduce unnecessary 
regulatory control, so that members of the public, especially small children, can better 
enjoy these public facilities.” 
 
 
 


